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JEGYZŐKÖNYV

A Környezetvédelmi Bizottság
2004. szeptember 3-án megtartott

 üléséről

Az ülés helye: Közösségi Ház tanácskozó terme (Budaörs, Lévai utca 34.)

Jelen vannak:  Wolf Gábor elnök, Bánlaki József alelnök, Stifft Nándor, Tóth Béla
képviselők, Keller Ádám és Tari Zoltán külsős tag.

Igazoltan távol: Lévay Csaba

Igazolatlanul távol: Kálóczy Imre bizottsági tag

Tanácskozási joggal jelen volt még:  Lévai Ernő alpolgármester, Budavári György,
Káhn János, Meinczinger Tibor, dr. Nagy Tamás, Pénzesné Végvári Ágnes
képviselők, Vágó Csaba kabinetvezető, Almási Ibolya pénzügyi irodavezető, Deák
Margó (pénzügyi iroda), Pappné dr. Pálóczy Magdolna igazgatási irodavezető,
Torma Erzsébet (igazgatási iroda), Szabó Gyula városépítési irodavezető, Csík
Edina főépítész, Ládonyi János és Dr. Czirner Ákos (jegyzői iroda), Regényi János
és Halag Mónika (BTG KFT), Molnár Mária (Római Atelier KFT) és Wettstein Anikó
(FŐMTERV), Olasz József (Atlasz Innoglobe Kft képviselője),

Jegyzőkönyvvezető: Takács Béla

Wolf Gábor a bizottság elnöke köszönti a megjelenteket, megállapítja a bizottság
határozatképességét, és az ülést 9 órakor megnyitja.

Napirendhez:

Wolf Gábor javasolja, hogy napirendi pontok tárgyalási sorrendjét változtassák meg,
úgy, hogy következő 3 előterjesztést tárgyalják először a vázolt sorrendben:

- Budaörs Város Önkormányzatának beszámolója a 2004. I. félévi költségvetés
végrehajtásáról

- A Hosszúréti patak mentén lévő önkormányzati terület környezetvédelmi
állapotvizsgálata – szakértői anyag

- Tájékoztató:
A településszerkezeti terv program

A bizottság a javaslatot egyhangúlag elfogadta.

A bizottság a napirendet 6 egyhangú igen szavazattal elfogadta.



2

37/2004.(IX.03.) KVB. sz. határozat

Napirend:

1.) Budaörs Város Önkormányzatának beszámolója a 2004. I. félévi költségvetés
végrehajtásáról

2.) A Hosszúréti patak mentén lévő önkormányzati terület környezetvédelmi
állapotvizsgálata – szakértői anyag (bizottsági hatáskör)

3.) Tájékoztató:
A településszerkezeti terv program (bizottsági hatáskör)

4.) Budaörs Város Környezetvédelmi Alapjáról szóló rendelet megalkotása
5.) Települési szilárd hulladék és az azzal kapcsolatos közszolgáltatás kötelező

igénybevételéről szóló rendelet felülvizsgálata
6.) Az állattartásról szóló rendelet felülvizsgálata
7.) Kutyapiszok gyűjtő edények elhelyezése (bizottsági hatáskör)
8.) Városi zöldhulladék összegyűjtése (bizottsági hatáskör)

Napirend előtt:

Tóth Béla: Érdeklődik, van-e valamilyen kialakult elképzelés a hivatalon belül az
alternatív energiaforrások használatára vonatkozólag. Létezik-e bármilyen terv, mely e
cél megvalósulását szolgálja? Van–e valaki Hivatalban, aki ezzel foglalkozik?

Lévay Ernő: Jelenleg a témának nincs felelőse. Az egyetlen szóba jöhető alternatív
energiaforrás kialakítása az Illyés Gyula Gimnázium tetőszerkezetén napelemek
elhelyezésével valósulna meg.

Káhn János: Mint a BTG KFt felügyelő bizottságának elnöke, kéri Regényi Jánostól,
hogy a gázmotor felhasználásról készítsen beszámolót.

Stifft Nándor: Szeretné megköszönni a Bizottság tagjainak és elnökének, hogy
támogatták a Zöldkör Egyesület környezetvédelmi kirándulását. Egyébiránt kéri a
Városépítési Iroda vezetőjét, hogy a közterületen levő belógó fák ágainak levágását
oldják meg, mivel az ezek a járdára benyúló fák balesetveszélyesek.

Bánlaki József: A Nefelejcs utcánál, a támfalnál egy telken félméteres parlagfüvek
találhatóak. Kéri a Hivatalt, hogy vizsgálja meg a helyzetet, ha kell, szabjon ki
büntetést.

Budavári György: A Környezetvédelmi Minisztérium 500 millió Ft-ot pályáztatott meg
a parlagfű irtására. Indult ezen a Hivatal?

Vágó Csaba: A kérdésre 15 napon belül írásos választ fog adni.
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1.) Budaörs Város Önkormányzatának beszámolója a 2004. I. félévi költségvetés
végrehajtásáról

Almási Ibolya irodavezető ismertette az előterjesztést.

A bizottság a napirendi pont megtárgyalása után egyhangúlag a következő határozatot
hozta:

38/2004.(IX.03.) KVB. sz. határozat

Budaörs Város Önkormányzatának beszámolója a 2004. I. félévi költségvetés
végrehajtásáról

Budaörs Város Környezetvédelmi Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek Budaörs Város Önkormányzatának a 2004. I. félévi költségvetés
végrehajtásáról szóló beszámolóját.

Szavazati arány: 6 igen (egyhangú)

2.) A Hosszúréti patak mentén lévő önkormányzati terület környezetvédelmi
állapotvizsgálata – szakértői anyag

Wolf Gábor ismertette az előterjesztést.

A napirend tárgyalása közben Keller Ádám távozott, Dr. Nagy Tamás megérkezett.

A napirend tárgyalása közben széles körű vita bontakozott ki.

Budavári György: A szakértői anyagban leírtakat el tudja fogadni, a problémája
viszont az, hogy a vizsgálatnak nem a terület egészére, hanem egy kijelölt területre
kellett volna koncentrálódnia.  A 40 cm-es fúrás nem elégséges, mivel 2-3 méter
mélyen van a szennyezés. Javasolja, hogy fogadják el a szakértői anyagot, de
rendeljenek meg egy másik vizsgálatot, mely egy meghatározott területre koncentrál.

Tóth Béla: Sajnálatosnak tartja, hogy politikai okokból és csak azért, mert nem olyan
eredmény jött ki, amit vártak, nem tudják elfogadni egy független, objektív szakértő
véleményét.

Káhn János: Egyetért Budavári Györggyel, és új vizsgálatot javasol a Seregély
utcától a Kolozsvári utcával határos, Kamarerdei útig terjedő területre.

Olasz József (Atlasz Innoglobe Kft képviselője): Részletesen tájékoztatta a
bizottság tagjait a vizsgált terület állapotáról, és az alkalmazott vizsgálati módszerről.
Mintavételes vizsgálati módszert alkalmaztak, s a terület nagy részén 40 cm-re fúrtak
le.
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Wolf Gábor: Kérdezi, hogy van-e olyan vizsgálati módszer, amivel 100 százalékosan
fel lehet mérni a terület szennyezettségét. Egy teljes állapotfelmérésre gondolt.

Olasz József (Atlasz Innoglobe Kft képviselője): Minél több helyről vesznek mintát,
annál nagyobb biztonsággal lehet megállapítani a terület teljes állapotát. Szerinte
elégséges számú mintát vettek, és ki meri jelenteni, hogy terület tiszta és
szennyezéstől mentes.

Pénzesné Végvári Ágnes: Érdeklődik, hogy a vizsgálatkor a helybeliektől kértek-e
bármiféle segítséget, információt, továbbá kérdezi, hogy miért nem fúrtak mélyebbre
is, ahol a szennyezés található. Amennyiben esetleg új vizsgálatra kerül sor, javasolja,
hogy a Részönkormányzat tagjai is legyenek jelen a vizsgálatkor.

Olasz József (Atlasz Innoglobe Kft képviselője): Természetesen a vizsgálat előtt
konzultáltak helyi lakosokkal. Ez a módszer a mélységi vizsgálódásra nem, hanem
általános környezetvédelmi állapotfelmérésére alkalmas.

Szabó Gyula: Az állapotfelmérést végző céget a szakértői névjegyzékből választották
ki, és általános állapotfelmérésre kérték fel, utasítást nem kaptak.

A bizottság hosszas vita után a következő határozatot hozta:

39/2004.(IX.03.) KVB. sz. határozat

A Hosszúréti patak mentén lévő önkormányzati terület környezetvédelmi
állapotvizsgálata – szakértői anyag

hat.

Szavazati arány: 4 igen, 1 tartózkodás

A döntéshozatal után Lévai Ernő alpolgármester, Meinczinger Tibor, Budavári György,
Káhn János és dr. Nagy Tamás elhagyták a termet.

3.) Tájékoztató:
A településszerkezeti terv program

Molnár Mária, Wettstein Anikó és Csík Edina tájékoztatta a bizottság tagjait
településszerkezeti terv program jelenlegi állapotáról.

A bizottság tagjai a tájékoztatót tudomásul vették.

Pénzesné Végvári Ágnes 11 óra 44 perckor távozott.
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4.) Budaörs Város Környezetvédelmi Alapjáról szóló rendelet megalkotása

Ládonyi János ismertette az előterjesztést, melyet a bizottság tagjai vita nélkül
egyhangúlag elfogadtak.

40/2004.(IX.03.) KVB. sz. határozat

Budaörs Város Környezetvédelmi Alapjáról szóló rendelet megalkotása

A Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek a Környezetvédelmi
alapról szóló rendelet megalkotását.

Szavazati arány: 5 igen (egyhangú)

5.) Települési szilárd hulladék és az azzal kapcsolatos közszolgáltatás kötelező
igénybevételéről szóló rendelet felülvizsgálata

Dr. Czirner Ákos ismertette az előterjesztést. Felhívja a bizottság figyelmét a
módosító előterjesztésre, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.

Tóth Béla: javasolja 10. § (1) módosítását olyan módon, hogy ne legyen
különbségtétel az üdülőingatlan és lakóingatlan tulajdonosai között, minden
tulajdonos azonos feltételekkel vegye igénybe a kötelező közszolgáltatást.

Bánlaki József: javasolja, hogy 15. §-ban szereplő „esetenként” szót „alkalmanként”
szóra cseréljék.

Wolf Gábor elnök a fenti módosításokkal együtt tette fel szavazásra az
előterjesztést. A bizottság ez előterjesztést 5 igen egyhangú szavazattal elfogadta.

41/2004.(IX.03.) KVB. sz. határozat

Települési szilárd hulladék és az azzal kapcsolatos közszolgáltatás kötelező
igénybevételéről szóló rendelet felülvizsgálata

Budaörs Város Önkormányzat Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a Képviselő-
testületnek a mellékletben szereplő települési szilárd hulladékkal kapcsolatos
közszolgáltatásról szóló rendelet elfogadását a következő módosításokkal
kiegészítve:

- a 10. § (1) bekezdést módosítsák olyan módon, hogy ne legyen
különbségtétel az üdülőingatlan és lakóingatlan tulajdonosai között, minden
tulajdonos azonos feltételekkel vegye igénybe a kötelező közszolgáltatást.
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- 15. §-ban szereplő „esetenként” szót „alkalmanként” szóra cseréljék.

6.) Az állattartási rendelet felülvizsgálata

Dr. Czirner Ákos ismertette az előterjesztést.

Wolf Gábor: Jelzi, hogy rendelet alapos áttárgyalására az idő előrehaladottsága
miatt nincs lehetőség. Az előterjesztésben kiemelt területek kijelölése nem világos és
egyértelmű, továbbá számos kérdés merült fel, amik megbeszélésére,
megválaszolására nincs most lehetőség. Javasolja a téma elnapolását. A javaslatot a
bizottság 5 igen egyhangú szavazattal támogatta.

42/2004.(IX.03.) KVB. sz. határozat

Az állattartási rendelet felülvizsgálata

Budaörs Város Önkormányzat Környezetvédelmi Bizottsága úgy dönt, hogy Az
állattartási rendelet felülvizsgálata című előterjesztés tárgyalását elnapolja.

7.) Kutyapiszok gyűjtő edények elhelyezése

Wolf Gábor vázolta az előterjesztést. Javasolja, hogy a Hivatal és a BTG KFT
illetékesei jelöljenek ki helyszíneket. A javaslatot 5 igen egyhangú szavazattal a
bizottság támogatta, és következő határozatot hozta:

43/2004.(IX.03.) KVB. sz. határozat

Kutyapiszok gyűjtő edények elhelyezése

Budaörs Város Önkormányzat Környezetvédelmi Bizottsága felkéri Halag Mónikát
(BTG KFT) és Zelember Tibort (Település-felügyelet), hogy javasoljanak helyszíneket
a kutyapiszok gyűjtő edények elhelyezésére vonatkozólag.

8.) Városi zöldhulladék összegyűjtése

Wolf Gábor vázolta az előterjesztést, melyet a bizottság 5 igen egyhangú
szavazattal vita nélkül elfogadott.

44/2004.(IX.03.) KVB. sz. határozat

A Környezetvédelmi Bizottság felkéri a jegyzőt, hogy az előterjesztésben szereplő
feladatok végrehajtása érdekében dolgozza ki a városi zöldhulladék
összegyűjtésének legmegfelelőbb módját, és erről készítsen előterjesztést a
Képviselő-testület 2004. októberi ülésére.
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Wolf Gábor a bizottság elnöke megköszönte a részvételt, s az ülést 13 órakor
bezárta.

                                                      kmf.

                                                                                            Wolf Gábor
                                                                                      a bizottság elnöke


